



Juan Sun

Shanghai

+86 21 6080 0353
juan.sun@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- General corporate
- Life sciences and healthcare

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Sun embarked on her legal career in 2015 and has since built a solid foundation in legal practice. She subsequently joined the Shanghai office of Haiwen & Partners, where she focused on cross-border mergers and acquisitions as well as investment and financing transactions. There, she provided high-quality legal services to numerous domestic and international clients across a wide range of industries, including life sciences and healthcare, semiconductors, logistics and transportation, commercial complex operations, beauty and cosmetics, trendy toys, and internet insurance.

In 2022, Ms. Sun joined the Shanghai office of Han Kun Law Offices, where she has further deepened her expertise in investment and financing, mergers and acquisitions, as well as pharmaceutical business development (BD) transactions. She is highly proficient in all phases of a transaction, including structure design, legal due diligence, drafting and negotiation of transaction documents, and execution. Ms. Sun has played a key role in leading and participating in multiple major transactions with significant market influence.

EDUCATION

Ms. Sun obtained her LL.B. degree from Northwest University of Political Science and Law in 2012 and obtained her LL.M. degrees from East China University of Political Science and Law in 2015 and Vanderbilt Law School in 2018.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

Outstanding Graduate of Shanghai in 2015

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



孙娟

上海

+86 21 6080 0353
juan.sun@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 一般公司事务
- 生命科学与健康

工作经历

孙娟律师自 2015 年开启法律职业生涯，积累了扎实的法律实务基础。后加入北京市海问律师事务所上海分所，专注于跨境并购和投融资交易，为众多境内外企业提供高质量法律服务，行业涵盖生命科学与医疗健康、半导体、物流运输、商业综合体运营、美容美妆、潮玩及互联网保险等领域。

孙娟律师于 2022 年加入北京市汉坤律师事务所上海分所，在投融资并购和医药 BD 交易等业务领域深耕细作。孙娟律师精通交易结构设计、法律尽职调查、交易文件起草、谈判及执行全流程，深度参与并主导了多个具有市场影响力的重大项目。

教育背景

孙娟律师于 2012 年取得西北政法大学法学学士学位，并分别于 2015 年和 2018 年取得华东政法大学和范德堡大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

2015 年度上海市优秀毕业生

工作语言

中文、英文